بیان صحفی



شركة المحار القابضة تعلن عن نتائج اجتماع جمعيتها العامة غير العادية المنعقد بتاريخ ٢٨ مايو ٢٠٢٥

الدوحة، قطر – ٢٨ مايو ٢٠٢٥ – تعلن شركة المحار القابضة ش.م.ع.ق. ("المحار" أو "الشركة") عن نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية، والذي عقد عبر الاتصال المرئي باستخدام تطبيق Zoom ، في تمام الساعة الخامسة من مساء يوم الثلاثاء الموافق ٢٨ مايو ٢٠٢٥. وقد ترأس الاجتماع نائب رئيس مجلس الإدارة ("الرئيس" أو "رئيس الاجتماع")، وبحضور مساهمين يمثلون النصاب القانوني المطلوب.

وقد عقد الاجتماع للنظر في منح الموافقة على صفقتي استحواذ محتملتين تعتزم تنفيذها شركتان تابعتان مملوكتان بالكامل للشركة، وهما الشركة القطرية للحام وتجهيز الحديد ("كيوفاب") وشركة تكنولوجيا البترول ("بتروتك").

أقرت الجمعية العامة غير العادية ما يلى:

- ١. الموافقة على الاستحواذ المحتمل من قبل الشركة التابعة (الشركة القطرية للحام وتجهيز الحديد "كيوفاب") على الحصة المتبقية البالغة ٤٩٪ في الشركة التابعة، شركة (يوروبيان إكويبمنت)، وعلى اقتراح الرئيس بتحديد سقف أعلى لسعر شراء الأسهم والقيام بالإجراءات اللازمة رهنا باستكمال عملية التفاوض مع الأطراف المعنية، واستكمال الإجراءات الداخلية والوثائق النهائية، والحصول على الموافقات المطلوبة من الجهات الرسمية.
- ٢. الموافقة على الاستحواذ المحتمل من قبل الشركة التابعة (شركة تكنولوجيا البترول "بتروتك") على حصة بنسبة ٩٠٪ في شركة (الخليج للأنظمة الآلية)، وعلى اقتراح الرئيس بتحديد سقف أعلى لسعر شراء الأسهم والقيام بالإجراءات اللازمة رهنا باستكمال عملية المراجعة القانونية والمالية، وعملية التفاوض مع الأطراف المعنية، وانهاء الإجراءات الداخلية والحصول على الموافقات المطلوبة من الجهات الرسمية.
- ٣. تفويض كل من رئيس مجلس الإدارة، أو نائبه، أو الرئيس التنفيذي أو أمين سر المجلس كلٌ منهم منفرداً بالتفاوض والتوقيع على كافة المستندات، واتخاذ ما يلزم من إجراءات للمضي في الصفقتين المحتملتين، بما في ذلك إصدار التوكيلات الرسمية واتمام أى متطلبات تنظيمية لدى الجهات المختصة.

لم يتم توقيع أي اتفاقيات ملزمة حتى تاريخ هذا البيان الصحفي. وستقوم الشركة باطلاع السوق والجمهور بأي تطورات جوهرية بالإضافة لسعر الشراء النهائي عند ابرام تلك الصفقات.

لمزيد من التفاصيل حول الشركة يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة https://almahharholding.com أو مراسلة البريد الالكتروني: investorrelations@almahharholding.com



معلومات مهمة

تم إعداد هذا البيان الصحفي من قبل شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق.) ("الشركة") لأغراض إعلامية فقط. لا يشكل هذا البيان الصحفي عرضا أو دعوة أو التماسا لأي عرض للاكتتاب، أو شراء أي أسهم أو أوراق مالية أخرى أو توصية بالاستثمار في أي أسهم أو أوراق مالية أخرى. لا يقصد من هذا البيان الصحفي الاعتماد عليه كأساس لقرار الاستثمار، وهو ليس كاملا ولا ينبغي افتراض أنه مكتمل. يتم توفيره لأغراض المعلومات فقط. يخضع أي استثمار لمخاطر مختلفة، لم يتم تحديد أي منها هنا. يجب النظر بعناية في جميع هذه المخاطر من قبل المستثمرين المحتملين قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

في حين أن المعلومات الواردة في هذا المستند قد تم نشرها بحسن نية ، فإن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو ضمانات أو تأكيدات أخرى (صريحة أو ضمنية) فيما يتعلق بدقة أو اكتمال هذه المعلومات. لا تتحمل الشركة والشركات التابعة لها وأي من مديريها، أو مسؤوليها، أو شركائها أو أعضائها أو موظفها أو وكلائها أو مستشاريها أي التزام أو مسؤولية ولا تدين بأي واجب رعاية لأي عواقب لأي شخص يتصرف بالاعتماد على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي أو لأي قرار يستند إليه. لا تتعهد الشركة بتوفير الوصول إلى أي معلومات إضافية أو تحديث هذا البيان الصحفي أو تصحيح أي أخطاء قد تصبح واضحة.

تستند البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي ليست حقائق تاريخية إلى التوقعات والتقديرات والتوقعات والآراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر معروفة وغير معروفة، وشكوك وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليها. بالإضافة إلى ذلك، يحتوي هذا البيان الصحفي على "بيانات تطلعية". قد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلى للشركة ماديا عن تلك المنعكسة أو المتوخاة في هذه البيانات التطلعية.

لم تتم الموافقة على هذا البيان الصحفي من قبل هيئة تنظيم الأوراق المالية في قطر أو أي دولة أو ولاية قضائية أخرى.

نهاية البيان الصحفي.



Press Release



Al Mahhar Holding announces the results of its Extraordinary General Assembly Meeting held on 28 May 2025

Doha, Qatar – 28 May 2025 – Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. ("Al Mahhar" or the "Company") announces the results of its Extraordinary General Assembly Meeting ("EGM"), which was held electronically via Zoom on Tuesday, 28 May 2025 at 5:00 PM. The meeting was chaired by the Vice Chairman of the Board (the "EGM Chair") and was attended by shareholders representing the required quorum.

The EGM was convened to consider and approve two potential acquisition transactions to be pursued by the Company's wholly owned subsidiaries, Qatar Welding and Fabrication Supplies ("QFAB") and Petroleum Technology Company ("Petrotec").

The General Assembly resolved to approve the following:

- 1. Approval for the potential acquisition by the subsidiary (Qatar Welding and Fabrication Supplies "QFAB") of the remaining 49% stake in the subsidiary (European Equipment Company "EEC"), and approval of the EGM Chair's recommendation to set a maximum purchase price and take the necessary steps to complete the potential transaction, subject to the completion of negotiations with relevant parties, internal procedures, final documentation, and receipt of required regulatory approvals
- 2. Approval for the potential acquisition by the subsidiary (Petroleum Technology Company "Petrotec") of a 90% stake in (Gulf Automation System "GAS"), and approval of the EGM Chair's recommendation to set a maximum purchase price and take the necessary steps to complete the potential transaction, subject to the completion of legal and financial due diligence, negotiations with relevant parties, internal approvals, and receipt of required regulatory consents.
- 3. Authorizing the Chairman, Vice Chairman, Chief Executive Officer, or Board Secretary each acting individually to negotiate, sign, and execute all documents and take all actions necessary to proceed with the two potential acquisitions, including the issuance of powers of attorney and completion of any required filings or approvals with competent authorities.

No binding agreements have been signed as of the date of this announcement. The Company will inform the market and the public of any material developments in addition to the final purchase price of the transactions upon their execution.

For further information and respective details on Al Mahhar, please visit https://almahharholding.com/ or contact investor relations at investorrelations@almahharholding.com.



Important information

This press release has been prepared by Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. (the "Company") for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase any shares or other securities or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to or approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

Press Release end.

